

Title (en)

Weather-protection-door for the air inlet of ventilating systems.

Title (de)

Wetterschutztür für die Lufteinlassöffnung von Lüftungsanlagen.

Title (fr)

Porte anti-intempéries pour l'orifice d'entrée d'air des installations de ventilation.

Publication

EP 0365701 A1 19900502 (DE)

Application

EP 88117801 A 19881026

Priority

EP 88117801 A 19881026

Abstract (en)

The weather-protection door has an upper (1) and a lower (2) horizontal door frame component which can be swung open outwards about vertical axes (3) in the housing frame (4-7) surrounding the air inlet orifice. Arranged between the two horizontal door frame components (1, 2), there are vertically extending lamina-like droplet collector sections (8) located next to one another which have a profile bending directed laterally in the same direction between the outside and the inside of the door. The height of the bending is at least as large in the horizontal direction as the horizontal inner diameter of the air vents between the droplet collector sections. The lower horizontal door frame component (2) is provided with a water outlet on the air vents. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Wetterschutztür besitzt einen oberen (1) und einen unteren (2) horizontalen Türrahmenteil, die in dem die Lufteinlassöffnung umgebenden Gehäuserahmen (4-7) um vertikale Achsen (3) nach außen aufschwenkbar sind. Zwischen den beiden horizontalen Türrahmenteilen (1, 2) sind vertikal verlaufende, lamellenartig nebeneinander stehende Tropfenabscheiderprofile (8) angeordnet, die zwischen der Außenseite und der Innenseite der Tür eine gleichsinnig seitwärts gerichtete Profilkrümmung aufweisen. Die Krümmungshöhe ist in horizontaler Richtung wenigstens so groß wie die horizontale lichte Weite der Luftpertürlässen zwischen den Tropfenabscheiderprofilen. Der untere horizontale Türrahmenteil (2) ist an den Luftpertürlässen mit einem Wasserablaß versehen.

IPC 1-7

E06B 7/082; F24F 13/08

IPC 8 full level

E06B 7/082 (2006.01); **F24F 13/08** (2006.01)

CPC (source: EP US)

E06B 7/082 (2013.01 - EP US); **F24F 13/08** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] GB 1363094 A 19740814 - GREENWOOD AIRVAC VENTILATION
- [A] US 3771430 A 19731113 - LANE R

Cited by

CN113739278A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0365701 A1 19900502; EP 0365701 B1 19920102; AT E71209 T1 19920115; DE 3867481 D1 19920213; US 4989502 A 19910205

DOCDB simple family (application)

EP 88117801 A 19881026; AT 88117801 T 19881026; DE 3867481 T 19881026; US 42787389 A 19891026